
BR.0012.2.11.2024 

Protokół Nr 7/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 

z dnia 29 października 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju otworzył Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny. 
W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski,  

− Józef Rysak – Przewodniczący Rady Powiatu w Krakowie,  

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu.  

− Jerzy Derela – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego,   

− Krzysztof Juszczak - Z-ca Dyrektora ds. Utrzymania,  

− Małgorzata Zięć – Dyrektor Wydziału Promocji i Współpracy, 

− Patrycja Łocik – Dyrektor Wydziału Techniczno-Gospodarczego,  

− Marcin Wójtowicz – Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, Jarosław Raźny przedstawił porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Wykorzystanie środków na zadania z zakresu ochrony środowiska 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Krakowskiego na lata 2024 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr LX/609/2023 Rady 
Powiatu w Krakowie z dnia 27 grudnia 2023 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Chrzanowskiemu z przeznaczeniem dla Szpitala Powiatowego w Chrzanowie 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Miejskiej Kraków z przeznaczeniem dla Szpitala Miejskiego Specjalistycznego 
im. Gabriela Narutowicza w Krakowie 
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 
Krakowskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025” 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Krakowskiego” 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Słomniki zadania 
publicznego Powiatu Krakowskiego 

13. Sprawy bieżące 

14. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – przyjęła protokół nr 6/2024 z dnia 24 września 
2024r.  

4. WYKORZYSTANIE ŚRODKÓW NA ZADANIA Z ZAKRESU OCHRONY ŚRODOWISKA 

Marcin Wójtowicz szczegółowo omówił wykorzystanie środków na zadania z zakresu 
ochrony środowiska.  

Józef Rysak pytał o procedurę odnośnie natężenia hałasu w sytuacji gdzie mieszkaniec 
zamontował i wykorzystuje suszarnie do tytoniu, która to uruchomiona została w bliskiej 
odległości od budynku mieszkalnego.  

Marcin Wójtowicz odpowiedział, że należy ustalić czy rzecz, z której wydobywa się hałas jest 
instalacją, czy mówi się o przedsiębiorcy czy osobie fizycznej oraz wziąć pod uwagę czy jest 
to rolnik. Mówił o powiadomieniach obywatelskich. Omówił ścieżkę postępowania 
wyjaśniającego w takiej sytuacji.  

Wanda Kułaj poruszyła kwestię nieuregulowanego stanu prawnego parku i pałacu 
w Piekarach. Wspomniała o propozycji ze strony Gminy Liszki o wydzierżawienie parku. 
Pytała o plany zwiększenia limitu o kwotę 700 tys. zł na zadanie pn. „Modernizacja i prace 
konserwatorskie w Zespole Dworsko-Parkowym w Sieborowicach”.  

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że za te środki remontowane są fundamenty a nie park.  

Krzysztof Gębala pytał o ranking gmin z ilością wniosków składanych w ramach programu 
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,,Powiat bez smogu’’.   

Marcin Wójtowicz poinformował, że mówi się o 83 dotacjach na cały Powiat Krakowski. 
Wartość statystyczna takiego zestawienia jest zerowa. Nie da się wyodrębnić takich 
trendów na podstawie danych statystycznych.  

Grzegorz Nędza mówił o złym stanie parku w Mogilanach. Pytał o podjęcie działań 
ochronnych.  

Marcin Wójtowicz wyjaśnił, że koszty opieki nad drzewostanem zabytkowym są ogromne. 
W wydatkach ta zieleń nie jest chętnie finansowana. Można by zaproponować objęcie 
opieką dokumentacyjną wszystkich zabytkowych parków. Mówił o procesie inwestycyjnym.   

Elżbieta Burtan potwierdziła, że faktycznie Gmina Liszki jest zainteresowana dzierżawą 
parku. Forma jeszcze nie została ustalona. Mówiła o sytuacjach dewastacji terenu 
w Piekarach. Wspomniała o wystosowaniu pisma do prokuratury w celu zabezpieczenia 
przed kolejnymi uszkodzeniami. Mówiła o koniecznych remontach.  

Nie było więcej pytań.  

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY 

BUDŻETOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Wanda Kułaj pytała o Centrum Edukacyjno-Terapeutyczne ze Specjalnym Ośrodkiem 
Szkolno-Wychowawczym w Skawinie.  

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że w realizacji jest projekt, lecz zamysłem jest, aby odstąpić 
od realizacji projektu i zlecić to zadanie w trybie zaprojektuj wybuduj z wykorzystaniem 
dokumentacji w takiej części jak się da. Mówiła o opóźnieniach po stronie projektanta.  

Wanda Kułaj pytała o uregulowanie sprawy drogi gminnej  z Gminą Skawina oraz o kwestię 
dróg wewnętrznych.  

Jerzy Derela odpowiedział, że odnośnie ul. Nad Potokiem, Powiat Krakowski po 
uzgodnieniu z Gminą Skawina dokonuje zmiany i rozbudowuje skrzyżowanie 
ul. Radziszowskiej z ul. Nad Potokiem. Mówił o współpracy na połączeniu dwóch zakresów 
i mówił o dalszych pracach.  

Elżbieta Burtan poinformowała, że powiat ma się dołożyć do inwestycji, jeżeli będzie 
poszerzenie drogi. Dodała, że dokumentacja nie jest skończona.  

Wanda Kułaj poruszyła temat działek i dróg wewnętrznych.  

Jerzy Derela odpowiedział, iż nie posiada informacji w tym temacie.  
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Marcin Wójtowicz uzupełnił informację, iż działa w Starostwie zespół, który zajmuje się 
kontaktem z projektantem Centrum. Część projektu jest zrobiona.  

Bartłomiej Szwed pytał o skład zespołu. 

Marcin Wójtowicz odpowiedział, że chodzi o wewnętrzną grupę pracowników Starostwa, w 
której w skład wchodzą przedstawiciele: Biura Inwestycji i Remontów, Wydziału Architektury, 
Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, radcowie oraz Wicestarosta. Dodał, że 
zespół spotyka się cyklicznie z projektantem bądź z podwykonawcami.  

Wanda Kułaj zaznaczyła, że budowa Centrum jest ważną sprawą.  

Dyskutowano o projektancie i ustaleniach.  

Krzysztof Gębala odniósł się do kwestii drogi dojazdowej do Centrum oraz dodał, że, 
z informacji które posiada wynika, że odbyły się rozmowy i negocjacje z mieszkańcami. 
Prosił, żeby dołożyć starań, aby ośrodek powstał.  

Elżbieta Burtan zapewniła o determinacji Zarządu Powiatu w Krakowie. Sprawa dróg 
wewnętrznych jest sprawą drugorzędną. Najważniejszą sprawą jest to, żeby nie przepadła 
promesa. Mówiła o spotkaniach z mieszkańcami.  

Bartłomiej Szwed odniósł się do kwestii zebrania osiedlowego z mieszkańcami 
i Wicestarostą. Mówił o ogromnym oporze ze strony mieszkańców. Podkreślił, że pieniądze 
nie mogą przepaść.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2024 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR 

LX/609/2023 RADY POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 27 GRUDNIA 2023 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Krzysztof Gębala pytał o zadanie na ul. Tynieckiej w Skawinie.  

Jerzy Derela potwierdził, że jest to odcinek od mostu w kierunku Krakowa.  

Karol Pawełko pytał, czy podpisane są umowy z projektantami odnośnie zadań pn.:  

− ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 2152K wraz z budową chodnika w miejscowościach 
Wysiołek Luborzycki i Łuczyce do węzła z drogą S7,, 

− ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 2293K wraz z chodnikiem w miejscowościach 
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Prusy i Zastów’’.  

Jerzy Derela odpowiedział, że posiada informację, iż umowa na odcinek Wysiołek 
Luborzycki i Łuczyce została podpisana. Natomiast na odcinek drogi powiatowej nr 2293K 
została zawarta 30 września br. Odniósł się do zakresu.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ 

POWIATOWI CHRZANOWSKIEMU Z PRZEZNACZENIEM DLA SZPITALA POWIATOWEGO W 

CHRZANOWIE 

Elżbieta Burtan omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ GMINIE 

MIEJSKIEJ KRAKÓW Z PRZEZNACZENIEM DLA SZPITALA MIEJSKIEGO SPECJALISTYCZNEGO IM. 
GABRIELA NARUTOWICZA W KRAKOWIE 

Elżbieta Burtan omówiła projekt uchwały. 

Krzysztof Gębala pytał o dane statystyczne odnośnie tego ile mieszkańców powiatu 
korzysta z usług Szpitala Narutowicza.  

Elżbieta Burtan odpowiedziała, że nie posiada dokładnych danych, ale postara się przekazać 
taką informację. Dodała, że Zarząd Powiatu w Krakowie sugerował się pomocą, jaka była 
udzielana w poprzednich latach. Poprosi o przygotowanie szczegółowej informacji.  

Józef Rysak mówił o danych ze Szpitala w Proszowicach.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
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9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA „PROGRAMU WSPÓŁPRACY 

POWIATU KRAKOWSKIEGO Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI I INNYMI PODMIOTAMI 

PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO NA ROK 2025” 

Małgorzata Zięć omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

10. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA TYTUŁU HONOROWEGO 

„ZASŁUŻONY DLA POWIATU KRAKOWSKIEGO” 

Józef Rysak omówił projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

11. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ 

UMOWY NAJMU 

Patrycja Łocik omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

12. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE SŁOMNIKI ZADANIA 

PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Jerzy Derela omówił projekt uchwały.  

Wanda Kułaj pytała, czy dotyczy to tylko miejscowości Słomniki i o zainteresowanie 
zimowym utrzymaniem ze strony innych gmin.  

Jerzy Derela poinformował o wyszczególnionych odcinkach dróg. Dodał, że odbywają się 
rozmowy z Gminami Skawina oraz Zabierzów co do określenia szczegółowego zakresu 
(ciągi piesze). Drogi nadal będą odśnieżane i utrzymywane przez Zarząd Dróg Powiatu 
Krakowskiego.  

Wanda Kułaj pytała o podział obowiązków.  

Jerzy Derela wyjaśnił kwestię odśnieżania dróg przez Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego a 
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chodników przez gminy oraz nawiązał do współpracy. Wspomniał o zapisie w umowie ze 
stawką 300 zł za km (cena jednostkowa za km utrzymania chodnika). Negocjuje się 
odrębnie z każdą gminą kwotę i cenę, którą można zapłacić za zimowe utrzymanie.   

Krzysztof Juszczak dodał, że rozmowy odbyły się ze wszystkimi przedstawicielami gmin i nie 
wszystkie gminy były chętne do przejęcia. Dyskutowano o koszcie jednorazowego 
odśnieżania.  

Jerzy Derela dodał, że dąży się do zawarcia umów ryczałtowych.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

13. SPRAWY BIEŻĄCE 

Elżbieta Burtan poinformowała o ilości pacjentów obsłużonych w 2023 r. przez Szpital w 
Chrzanowie dodając, iż  Szpital im. G. Narutowicza nie podał danych.  

Dyskutowano o danych ze Szpitala w Proszowicach, który obsłużył ok. 11 000 pacjentów.  

Elżbieta Burtan zapewniła, że zostanie przygotowana taka informacja. 

14. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, 
Jarosław Raźny zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Rozwoju 

Jarosław Raźny 

Protokołowała: Ewa Widórek 


